
Nyhedsbrev 7. januar 2013 
 

 

 

Generalforsamling 

Næste generalforsamling bliver 11/4 2013 på Gæstgivergården. Der vil senere blive udsendt en egentlig 

indkaldelse 

 

 

Ændring i bestyrelsen 

Som man har kunne læse på hjemmesiden siden august, har Frank Barbarus valgt at udtræde af bestyrelsen, da 

han planlægger at fraflytte området. Ind er trådt suppleant Jens Schmidt. Bestyrelsen vil gerne benytte 

lejligheden til at takke Frank for det arbejde han har udført. Samtidig vil vi også gerne byde Jens velkommen, 

om end han allerede har været med i nogen tid 

 

Kontingent opkrævning 

For at lette bestyrelsens arbejde ved medlemmers fraflytning fra området foreslår bestyrelsen at ændre 

tidspunktet for kontingentbetaling til foråret - før generalforsamlingen. Dette kræver dog en vedtægtsændring, 

så dette bliver et punkt på generalforsamlingen. Derudover håber vi, at alle medlemmer har tilmeldt 

kontingentbetalingen til Nets. 

 

 

Områdets stier 

Bestyrelsen har fået et par henvendelser vedrørende alle de hundelorte der ligger på eller i umiddelbar nærhed 

af stierne. 

Bestyrelsen vil derfor gerne henstille til alle hundeejere, at de samler op efter hunden. 

 

 

Rydning og saltning af fortovene 

Vi håber at alle finder niveauet af snerydning og saltning tilfredsstillende. Selvom fortovene bliver ryddet af 

vores entreprenør, så vil vi fra bestyrelsens side gerne understrege, at det af forsikringsmæssige grunde 

ultimativt er de enkelte grundejere/beboeres ansvar at rydde og salte fortovene. 

 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


